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 Министар иностраних послова Аустрије Себастијан Курц и његов словачки колега
Мирослав Лајчак оценили су данас да Турска очигледно није ни заинтересована за
чланство у ЕУ.

  

  Курц је, на заједничком обраћању новинарима после разговора у Бечу, казао да не
види Турску као чланицу ЕУ.   

�Не видим Турску као део ЕУ. Турска се последњих 10 година економски добро развила,
али последњих година у демократско-политичком смислу све више удаљива од ЕУ�,
нагласио је он.

  

Курц је истакао да у Турској постоји веома негативан демократски развој, као и
негативна путања по питању владавине права и људских права.

  

Према његовим речима, недавни референдум о измени Устава био је даљи корак у том
правцу.

  

Курц је истакао да би било добро да постоји више јасноће и искрености у ЕУ према
Турској по питању будуће сарадње.

  

�Турска очигледно није ни заинтресована да постане чланица ЕУ, јер да јесте у не би
предузела све те кораке који нису у сагласности са основним европским вредностима�,
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уверен је он.

  

Лајчак је казао да су односи ЕУ и Турске тренутно веома компликовани и да решење
види у озбиљном дијалогу.

  

Ако Турска жели да иде ка чланству у ЕУ, према његовим речима, она то мора јасно
показати, али то, како констатује, не чини.

  

�Не видим да је Турска уопште заинтересована да постане чланица ЕУ�, констатовао је
Лајчак додајући да је Турска важан партнер ЕУ, као и да су обема странама од интереса
добри односи.

  

Министар Курц, у функцији председавајућег ОЕБС-у, казао је да се тренутно ради све
како би се разјасниле околности недавне трагедије у Украјини у којој је погинуо један
посматрач те организације.
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  �Знали смо да је то опасна мисија, али чинићемо све да посматрачи могу да обављајусвоју дузност што је безбедније могуће. Ова мисија је веома важна јер је једини начин дасе надзире примирје и раздвоје сукобљене стране. Ако не желимо да се патња грађанадаље повећава онда морамо наставити мисију�, поручио је он.  Два министра осврнула су се и на билатералне односе две земље оценивши да су онивеома добри.  Виђамо се у Бриселу и Луксембургу толико често да понекад заборавимо и билатералнода се разменимо као суседи. Данас смо имали ту могућност и договорили да то чинимочешће у будућности�, пренео је Курц.  Он је кратко казао да је са својим словачким колегом разговарао о ситуацији у ЕУ,Брегзиту, али и стању на западном Балкану, региону који је, како је подвукао, њему иЛајчаку веома важан.  Лајчак је казао да је договорено да се његов колега и он убудуће билатерално састајунајмање два пута годишње.  Казао је да су Братислава и Беч два главна града која су најближа један другом и да сеодноси две земље развијају одлично, као и да функционише прекогранична сарадња.  Додао је да је његовој посебно драго што је нови председник Аустрије Александер вандер Белен изабрао, као први дестинацију за посету у функцији шефа држава, изабраоСловачку.  (Танјуг)  
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